
Povsod se
trudijo
V Energoinvestu smo se pogovarjali o
stabilizaciji

Stabtllzadfa zmhtmva, da moramo vamk
dan razmliljatt o tatn, ksj atoriti za bolfši
ttanaa In bolfSi futri. O tem amo «# pogo-
vmrjmll v tovmrnl tranaformatorjev Enmr-
goinvmat na Čmučmh.

*O stabilizaclji in sploh o boljšem go-
spodarjenju, mnogo razpravijamo, Morda
bi kdo rekel: Raje vee delajte! Ne glede na
to so pfvi rezultati že tu. Kljub vsem leža-
vam, s katehml se srečujemo slehemi
dan- Tako je pravil Anlon BRlSNIK, vodja
kadrovske službe. -Sporazume smo spre-
jeli, s pravilnikom o osebnih dohodkth je
bilo nekaj težav, vendar menim. da je bolj
prožen in rarumljivejši; ševeč. bolj logičen
je od prejšnjega. Sicer pa smo se spoprijeti
tudi z drugiml .nadlogamt1. Dtsciplina, de-
lovna rtamreč, ta Še Sapa. Zato smo tudt
posegli po sicer nepopularnih ukrepth, ki
so privedli do tega, da smo morall posa-
meznfke odslovtti Iz delovne organizacije.

Tu so ie Stipendisti! Ko dipiomlrajo, ne
pridejo daiat, pafi pa odhajajo ,na boljše'-
Ni vseeno, Če je nekoga .odkupila' neka
druga delovna organizacija. Tovrstno fluk-
tuacijo bi morali uroditi. Tudi v tem vidim
stabilizacijo!-

Vodja prodaje, Janko ŠTEBEJ: -Morda
je nafia največja slabost - deiovna discipli-
na. Vendar smo tu tudi naradili kak korak
naprej. Zavedati smo s« začeli, da je deiov-
na disciplina tovarni, se pravi nam, samo v
prid. Čutiti pa je tudi, da prihajamo do
spoznanj, zakaj bi mora! nekdo ztveti na
rafiun drugega. Se pravi, priden indiscipli-
niran, namesto njegovega nasprotja.«

-Prav gotovo smo vsi za stabilizactjo,- Je
povedal tudi predsednik delavskega svata
Mlroalav LUKIČ: »Brez dvoma veliko po-
meni sklep našega deiavskega sveta, da po
zaključnem fačunu ne bi spraznili naše
vreče osebnih dohodkov prav do dna. Tudi
jutri je Se en dan. To ocenjujem kot zrelost
našega kdiektiva, ki ne bi rad živet te ,iz rok
v usta'. Reči moram, da postujemo kar v
redu, kar je pokazal tudi zaključni račun,-

Predsednik mladinske organizacije Ml-
h«)lo JOROAN je dejal. »V na5i TOZO je
164 mladtncev. Prizadevamo si. da bi fiim-
več privarčevali, da bi čimbotje delali in se
§e bolj trudili. Mentm, da mladi dobro ra-
zumemo, za kaj gre. Tudi rni si žellmo, da
b) bilo 6e bolje, kot je. Zato si bomo priza-
devall, da bi bilo film manj ,boiniAkih' ftm
manj izostankov z deia« I. A. - S. B,


